

Title (en)
SPORTS SHOE

Title (de)
SPORTSCHUH

Title (fr)
CHAUSSURE DE SPORT

Publication
EP 2944215 A1 20151118 (FR)

Application
EP 15001313 A 20150504

Priority
FR 1401087 A 20140514

Abstract (en)
[origin: US2015327622A1] A sports boot having a rigid shell base designed to hold the foot of a user, the shell base including a sole and two lateral sides extending from the sole and defining an upper recess therebetween. The boot includes a mechanism for tightening the shell base around the foot of the user, the tightening mechanism including a filiform element for tightening the sides towards one another, the filiform element being tightened by pivoting a lever of the mechanism. The lever is provided to be pivoted in a notch of a rack designed to cover the two sides of the shell base in the tightened configuration and to bend the sides towards the sole under the pivoting action of the lever. The rack extends across the upper recess E2.

Abstract (fr)
Cette chaussure de sport (1) comprend un bas de coque rigide (2) de maintien du pied d'un utilisateur, comportant une semelle (6) et deux flancs latéraux (2a, 2b) issus de la semelle qui définissent entre eux un évidement supérieur E2, et des moyens (M2) de serrage du bas de coque autour du pied de l'utilisateur, comprenant un élément filiforme (10) de serrage des flancs l'un en direction de l'autre, qui est serré par pivotement (R3) d'un levier (14). Le levier est prévu pour être pivoté dans un cran (160) d'une crémaillère (17), adaptée pour coiffer les deux flancs (2a, 2b) du bas de coque (2) en configuration serrée et cintrer (F1, F2) les flancs en direction de la semelle (6) sous l'action de pivotement (R3) du levier (14). Ladite crémaillère enjambe et traverse ledit évidement supérieur à E2.

IPC 8 full level
A43C 11/16 (2006.01); **A43B 5/04** (2006.01); **A43C 11/00** (2006.01); **A43C 11/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A43B 5/002 (2013.01 - US); **A43B 5/0427** (2013.01 - US); **A43B 5/0447** (2013.01 - EP US); **A43C 11/008** (2013.01 - EP US);
A43C 11/142 (2013.01 - EP US); **A43C 11/146** (2013.01 - EP US); **A43C 11/16** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 10239927 A1 20030904 - GUDO AG OETWIL AM SEE [CH]
- [A] EP 1396201 A1 20040310 - BENETTON SPA [IT]
- [A] FR 2697729 A1 19940513 - SALOMON SA [FR]
- [A] FR 2607677 A1 19880610 - SALOMON SA [FR]
- [A] FR 2620311 A1 19890317 - SALOMON SA [FR]
- [A] DE 2800187 A1 19780713 - MARTIN HANS

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2944215 A1 20151118; EP 2944215 B1 20170426; FR 3020926 A1 20151120; FR 3020926 B1 20170428; US 10117477 B2 20181106;
US 2015327622 A1 20151119

DOCDB simple family (application)

EP 15001313 A 20150504; FR 1401087 A 20140514; US 201514710168 A 20150512